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Salmsteke - Schoonhoven  
 

Verslag Ontwerp op tafel 

Schoonhoven 

23 oktober 2024 

20.30 – 22.00 uur 

Kenmerk HDSR: DM 2016175 

In de bijlage bij dit verslag is de presentatie van de avond gevoegd.  

 

Opening 

Ingrid Iding heet iedereen welkom en licht het programma toe. 

Indien vragen nog niet of onvoldoende zijn beantwoord, dan kunt u op het vragenformulier de vraag noteren. 

Om 20.00 uur ronden we af.  

 

Opmerkingen bij de dia’s van de presentatie:  

- Na nieuwe berekeningen, kennis en aanvullende informatie is de versterkingsopgave aangescherpt en 

zijn de versterkingsmaatregelen verder uitgewerkt ten opzichte van het voorkeursalternatief.  

- De regie van de meekoppelkans voor het herinrichten van de uiterwaarden is teruggegaan naar de 

Provincie. Deze meekoppelkans wordt dus niet meer binnen het dijkversterkingsproject SAS uitgevoerd. 

- Het vergunningenontwerp (VO) is een nadere uitwerking op het voorkeursalternatief (VKA) van de 

dijkversterking. Het VKA is in 2021 vastgesteld en met bewoners gedeeld. Door gedetailleerde gegevens 

over onder andere de bodemopbouw en toepassing van nieuwe rekenmethodieken is ten opzichte van 

het VKA de faalmechanismen waaraan de dijk bij Schoonhoven niet voldoet aangescherpt. De dijk bij 

Schoonhoven voldoet niet op de faalmechanismen piping en hoogte. Hierdoor is er op een gedeelte van 

de zone Schoonhoven een veiligheidsopgave (dijkpaal 177-187, bij dijkpaal 189 en tussen dijkpaal 190 

en 191).  

- In de kaart van de faalmechansimen is geen uitleg gegeven bij de afkortingen in de legenda. De 

toelichting wordt in het vervolg toegevoegd aan de presentatie. De afkoringen staan voor:  

o Maatregel STPH:   Maatregel ten behoeve van Piping 

o Maatregel STPH uitgesteld Uitgestelde maatregel ten behoeve van Piping  

o Maatregel GEKB   Erosie kruin en binnentalud (hoogte) 

o Maatregel GABI uitgesteld Afschuiving bekleding binnentalud 

- De uitvoering van de werkzaamheden van de dijkversterking vindt naar verwachting plaats in 2028-2030. 

Dit is de uitvoeringsperiode voor het gehele traject van Salmsteke-Schoonhoven. Bewoners geven aan 

dat ze het erg lang vinden duren.  
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‘Ontwerp op tafel’ 

 

Figuur 1: Tekening Inpassing ontwerp SAS Schoonhoven 
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Opmerkingen bij de tekeningen 

Aan de hand van geprinte tekeningen op A0-formaat zijn bewoners met de leden van het projectteam in gesprek 

gegaan over de dijk van SAS.  

 

- Archeologie: Verhaal gaat dat resten van kasteel Schoonhoven zijn verwerkt in dijk bij Schoonhoven.  

- Beheerstrook binnenzijde: na verwerving en als beheer bij HDSR blijft angst dat mensen gaan wandelen 

op beheerstrook binnenzijde (want geen afrastering) net als op dit moment aan de buitenzijde gebeurt.  

- Nabij DP 186-187: talud 1:3 ingetekend en direct bij het huis is er geen aanpassing van het talud. Hoe 

kan dat? Hoeveel is de hoogte opgave?  

- Veel wandelaars op de dijk en beneden de dijk bij entree Schoonhoven 
 

Afsluiting en reactie 

 

De volgende reacties zijn gedaan: 

- Nuttige avond, maar de volgende afspraak moet niet te lang duren.  De keukentafelgesprekken worden 

in de komende maanden ingepland. We willen iedereen in heel dijktraject SAS uiterlijk in het 1e kwartaal 

van 2025 gesproken hebben. 

- Wordt er nog een bewonersavond gehouden voordat het projectplan ter inzage gaat? Dan wordt er 

inderdaad nog een avond georganisseerd. 

- Ik waardeer deze avond. Maar ik zou graag zien dat er meer wordt teruggekoppeld door het project. 

 

Ingrid Iding bedankt iedereen voor hun komst.  

 

 

 

 

 


